
 

 

EMLÉKEZTETŐ  

 

A Hallgatói Képviselet 2020. március 2-án tartott rendes üléséről. 

 Megjelent Késett 
Kimentette 

magát 
Nem jelent meg 

Beke Dóra *    

Benda Bianka *    

Bene Balázs Mihály *    

Bőhm Ármin *    

Czene Nikolett *    

Pollák Zsombor *    

Szikszai Sára Rebeka *    

Takács Lili Eszter   *  

Varga Ferenc  *   

Vuics Márton *    

Záborszki Patrícia *    

Titkárok: Bazsó Bence, Bicsár Rozália, Dinga Ádám, Gál Zalán, Hürkecz Péter,  

Szalay Luca 

A Hallgatói Képviselet jelenlévő tagjai nyilatkoznak, hogy tisztségviselői és képviselői 

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. Bene Balázs Mihály 

előterjesztette az ülés napirendjét. A napirendet a Hallgatói Képviselet 9-0-0 arányban 

elfogadta. 

1. Bene Balázs Mihály előterjesztette az előző ülés emlékeztetőjét. 

1.1. A Hallgatói Képviselet 9-0-0 arányban elfogadta. 

Varga Ferenc megérkezett. 

2. Varga Ferenc beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet üléséről valamint az EHK 

aktuális ügyeiről. Az ülések emlékeztetői a http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok 

oldalon megtalálhatóak. 

3. Bene Balázs Mihály jelezte, hogy nem volt az elmúlt időszakban Dékáni Tanács. 

4. Bőhm Ármin előterjesztette az aktuális projekteket: 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok


 

 

4.1.  A HK ZH eredmény még nincs meg. 

4.2. A Show’s Sonkára lefoglalta a Bogdánfy úti sporttelep pályáit. 

4.3. Megérkeztek a Martos Kondi Kör által rendelt eszközök. Az EHK irodából kell 

majd áthozni. 

4.4. Megérkeztek a Kari kiadványok, melyeket át kell majd vinni a Dékáni Hivatalba. 

5. Bőhm Ármin előterjesztette a VBK HÖK SZMSZ módosítását. 

5.1. Ismertette a változásokat. 

5.2. A Hallgatói Képviselet 10-0-0 arányban elfogadta. 

6. Bene Balázs Mihály előterjesztette a Martos Csocsó Klub előterjesztését. 

6.1. A Hallgatói Képviselet áttekintette az előterjesztést és 10-0-0 arányban 

megszavazta. 

7. Bőhm Ármin előterjesztette a Martos Bogrács Kör előterjesztését. 

7.1. A Hallgatói Képviselet áttekintette az előterjesztést és 10-0-0 arányban 

megszavazta. 

8. Bene Balázs Mihály előterjesztette a Kari Tanács anyagok áttekintését. 

8.1. A Hallgatói Képviselet áttekintette az anyagokat. 

8.2. Vuics Márton jelezte, hogy nem tud részt venni a Kari Tanács ülésén. 

8.3. Bene Balázs Mihály felkérte Záborszki Patríciát, hogy vegyen részt az ülésen. 

8.4. Záborszki Patrícia elfogadta a felkérést. 

8.5. A Hallgatói Képviselet 9-0-0 arányban megszavazta. 

9. Beke Dóra előterjesztette a PR Csoport beszámolóját. 

9.1. Bemutatta, hogy milyen támogatásokat kaptak a felkeresett cégektől. 

9.2. Ismertette a PR Csoport tagok jutalmazását az elvégzett munka függvényében. 

10. Benda Bianka előterjesztette a Kémlelő főszerkesztői pályázati felhívás kiírását. 

10.1. A Hallgatói Képviselet 10-0-0 arányban megszavazta. 

11. Benda Bianka előterjesztette a Kémlelő tagság pályázati felhívás kiírását. 

11.1. A Hallgatói Képviselet 10-0-0 arányban megszavazta. 

12. Bene Balázs Mihály előterjesztette a Titkári pályázatra beérkezett pályázatot. 

12.1. Egy pályázat érkezett be, amelyet Kalász Panna adott le. 



 

 

Kalász Panna megérkezett. 

12.2. A Hallgatói Képviselet kérdéseket tett fel. 

12.3. A pályázó válaszolt a kérdésekre. 

Kalász Panna távozott. 

12.4. A Hallgatói Képviselet 9-0-1 arányban megszavazta. 

13. Takács Lili Eszter előterjesztette a Szent-Györgyi Albert Konferencia főszervezői 

pályázatra beérkezett pályázatot. 

13.1. Egy pályázat érkezett, melyet Kovács Panna és Lóczi Hanna adott le. 

Kovács Panna és Lóczi Hanna megérkeztek. 

13.2. A Hallgatói Képviselet kérdéseket tett fel a pályázatuk és a szervezés állásával 

kapcsolatban. 

13.3. A pályázók válaszoltak a kérdésekre. 

Kovács Panna és Lóczi Hanna távoztak. 

13.4. A Hallgatói Képviselet 9-0-1 arányban elfogadta a pályázatukat. 

14. Takács Lili Eszter előterjesztette a Borozó főszervezői pályázatot. 

14.1. Varga Ferenc felvetette, hogy a leadási dátumot egy héttel el kellene tolni.  

14.2. A módosítást a Hallgatói Képviselet 9-1-0 arányban elfogadta. 

14.3. A Hallgatói Képviselet 6-1-3 arányban elfogadta a kiírást. 

15. Bizottsági beszámolók: 

15.1. Czene Nikolett beszámolt az oktatás területén történtekről: 

15.1.1. Hallgatói megkeresésekre válaszolt. 

15.1.2. Tanulmányi ösztöndíj osztás dokumentációját készítette. 

15.2. Szikszai Sára beszámolt a Kollégiumi Bizottság aktuális ügyeiről: 

15.2.1. A megmaradt férőhelyeinket más karok hallgatói töltik fel. 

15.3. Takács Lili Eszter beszámolt a Pályázati Bizottság aktuális ügyeiről: 

15.3.1. A pályázatok dokumentációját vitte be a HSZI-be. 

15.4. Benda Bianka beszámolt a szociális terület ügyeiről: 

15.4.1. Az önköltségcsökkentésre leadott pályázatokat bírálta. 



 

 

15.4.2. ESZB ülésen felszólalásokat bíráltak el. 

16. Egyebek: 

 

A következő ülés időpontja:2020.03.09. 

Budapest, 2020.03.02. 

 

 

Czene Nikolett Bene Balázs Mihály 

emlékeztetővezető elnök 

 

Az ülésen bemutatott dokumentumok listája: 

Szám Előterjesztés Készítette/Előterjesztette 

1. Martos Csocsó Klub előterjesztése 
Kuntár Ákos/ 

Bene Balázs Mihály 

2. Martos Bogrács Kör előterjesztése 
Futó Máté/ 

Bene Balázs 

3. Kari Tanács anyagok 
Dr. Hornyánszky Gábor/ 

Bene Balázs Mihály 

4. PR Csoport beszámolója 
Beke Dóra/ 

Beke Dóra 

5. Kémlelő főszerkesztői pályázati felhívás 
Benda Bianka/ 

Benda Bianka 

6. Kémlelő tagság pályázati felhívás 
Benda Bianka/ 

Benda Bianka 

7. Titkári pályázatra beérkezett pályázat 
Kalász Panna/ 

Takács Lili Eszter 

8. 
Szent-Györgyi Albert Konferencia főszervezői 

pályázat 
Kovács Panna, Lóczi Hanna/ 

Takács Lili Eszter 

9. Borozó főszervezői pályázat 
Takács Lili Eszter/ 

Takács Lili Eszter 

 


